
Zápisnica z jednania Športovo – technickej komisie zo dňa 22.8.2024 

Prítomní : Peter Pocklan Peter Jakubis, Vladimír Rajnoha, Jozef Popjak, Karol Kirchner 

Body programu :  

- Stav jednaní s českou stranou o spôsobe platenia za služby výsledkového portálu 

www.sipky.org a turnajového softvéru www.turnaje.org 

- Rozhodnutie ŠTK a využívaní alebo nevyužívaní spomenutých služieb 

- Návrh kapitánov Košickej šípkarskej ligy družstiev o zvýšení počtu striedaní v jednom zápase 

z dvoch na štyri 

- Vyjadrenie ku situácii v Košickej lige družstiev.  

- Stav pripraveností informácií pre sezónu 2024-2025 

Stav jednaní s českou stranou o spôsobe platenia za služby výsledkového portálu 

Návrh českej strany (jeden poplatok = 3 ligy a tri družstvá) považujeme za neprehľadný 

a preto sa ŠTK rozhodla navrhnúť Českej strane inú alternatívu spoplatnenia. Návrh ŠTK je, aby platili 

iba členovia ZŠO, ktorí využívajú softvér a jednalo by sa iba o jeden poplatok za každého člena bez 

obmedzenia počtu líg. K tomuto návrhu sa česká strana doposiaľ nevyjadrila.  

ŠTK sa zaoberala aj alternatívou, či vôbec pokračovať vo využívaní českého softvéru 

v prípade, že bude spoplatnený. ŠTK sa jednohlasne uzniesla, že budeme služby českej strany 

používať aj naďalej. A to aj napriek tomu, že bude potrebné tieto služby platiť. Všetky oficiálne súťaže 

preto musia byť spracované predmetným softvérom.  

K návrhu kapitánov Košickej ligy družstiev o navýšení kvóty striedania z dvoch na štyroch 

hráčov nemal ani jeden z členov ŠTK žiadne námietky a teda bude táto zmena zakomponovaná do 

aktualizovaných pravidiel.  

Karol Kirchner informoval členov ŠTK, že v stredu 21.8.2024 prijal SMS správu od zástupcu 

klubu Olymp Košice Miroslava Šipláka ohľadne vôle viacerých družstiev vytvoriť novú Košickú ligu 

družstiev. Členovia ŠTK vyjadrili prekvapenie nad touto skutočnosťou, pretože Košická liga 

nevykazovala v minulosti žiadne spory, či kontumácie alebo iné porušenia pravidiel. Karol Kirchner 

k tejto veci nepodal žiadne vyjadrenie, pretože sa jednalo o pomerne čerstvú informáciu, a nechcel 

popisovať situáciu na základe nepotvrdených informácií. Keďže sa jednalo iba o neoficiálnu 

informáciu, ŠTK odporučila družstvám predložiť oficiálnu požiadavku aj s dôvodovou správou, z akých 

dôvodov sa rozhodla takto postupovať.  

Vo veci pripravenosti novej sezóny, zmien či doplnení pravidiel ŠTK konštatovala, že celé 

zverejnenie noviniek ku sezóne 2024-2025 v podstate iba brzdí dohoda medzi Českou a Slovenskou 

stranou o spoplatnení softwéru. Vyjadrila presvedčenie, že v priebehu nasledujúceho týždňa by 

mohlo dôjsť ku dotiahnutiu dohody do konečnej podoby.  

ŠTK rozhodla, že informácie k lige družstiev zverejní až po vyriešení a vyjadrení stanoviska ku 

požiadavke družstiev v Košiciach. Zatiaľ môže prebiehať prijímanie prihlášok do kvalifikácií, ktoré sú 

oficiálne schválené (Horehronie – P. Pockan, Horná Nitra – Roman Pavlovič), Zlaté Moravce (Vladimír 

Rajnoha), Prešovský kraj (M.Štefaňák,J.Popjak), Košická Liga družstiev (G.Váraljay).  

http://www.sipky.org/
http://www.turnaje.org/

